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Onderwerp 

 GHB-verslavingen  

 

Aan het College,  

  

Inleiding 

De SP-fractie heeft kennis genomen van het artikel   ‘Heerhugowaard is GHB-

hoofdstad van Noord-Holland’ in het NHD op 7 januari 2016. De conclusie dat 
Heerhugowaard de GHB-hoofdstad van Noord-Holland is, wordt getrokken aan de 

hand van het rapport ‘Politie en GHB-problematiek op het platteland’.  
  

Vragen 

Vraag 1: hoe verklaard het college dat Heerhugowaard koploper is met betrekking tot 

deze verslavingsproblematiek? 

 

Vraag 2: is het College net als de SP van mening dat deze problematiek top prioriteit 

verdient?  Mede gelet op de ernstige gevolgen die GHB-gebruik kan hebben. Graag 

een toelichting 

 

 Vraag 3: Wat wil het College doen om het aantal GHB-verslavingen omlaag te 

brengen? 

 

Conform artikel 37 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat  hij een schriftelijk 

antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na dagtekening.  

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

 SP 

C.J. Hoekstra  

 

Antwoord van het College 

 

 
 Inleiding 

Vraag 1: Hoe verklaard het College dat Heerhugowaard koploper is met betrekking tot 
deze 
verslavingsproblematiek? 
In 2013 is de gemeente samen met de politie, het OM, de verslavingszorg en de GGD 
gestart met een integrale 
aanpak op 17 GHB gebruikers. Voor deze aanpak was het noodzakelijk dat er een goed 
beeld was van deze 
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groep: de omvang (aantal gebruikers) en weten om wie het gaat. Om die reden heeft de 
politie alle GHB 
gerelateerde incidenten en personen geregistreerd. Dit verklaard de hoge cijfers op dit 
onderwerp. In de periode 
2012/2013 was sprake van een aantal incidenten met GHB gebruikers, waardoor het 
noodzakelijk bleek extra 
aandacht te hebben voor deze verslaafden. In 2014 is besloten de aanpak af te ronden. 
Het beeld was op dat 
moment rustig. De conclusie was toen dat het zeer moeilijk was mensen van deze 
verslaving af te helpen en dat 
het meest resultaat te behalen viel door middel van preventie. Deze aanpak was op dat 
moment uniek in de regio. 
Vraag 2: Is het College net als de SP van mening dat deze problematiek top prioriteit 
verdient? Mede gelet op de 
ernstige gevolgen de GHB gebruik kan hebben. Graag een toelichting. 
Bij de afsluiting van de integrale aanpak was de conclusie dat het ontzettend moeilijk is 
om mensen van een GHB 
verslaving af te helpen. Dit wordt onder andere veroorzaakt door het moeizame en ook 
gevaarlijke afkickproces. 
Daarnaast is GHB goedkoop en makkelijk te verkrijgen (binnen het GHB netwerk) 
waardoor de kans op een 
terugval groot is. Voor de politie is het zeer complex om de vervaardiging van GHB in 
beeld te krijgen en 
strafrechtelijk aan te pakken, omdat deze drug in de keuken bereid kan worden met 
middelen die vrij verkrijgbaar 
zijn. Om deze reden was de aanbeveling om de GHB problematiek vooral preventief aan 
te pakken. Preventie van 
drugsgebruik is geregeld in kadernota alcohol en drugs. Hierin komt naar voren dat er 
vanaf 2016 meer accent 
komt te liggen op partydrugs, waaronder de GHB valt. 
Ondanks dat de problematiek van deze verslaving ernstig is, is wel geconstateerd dat het 
in Heerhugowaard om 
een relatief kleine groep gaat. 
Vraag 3: Wat wil het College doen om het aantal GHB verslavingen omlaag te brengen? 
Zoals bij vraag 2 is aangegeven liggen de kansen met betrekking tot GHB bestrijding bij 
de preventie. Daarnaast 
zal de gemeente in samenwerking met de politie blijven monitoren hoe het staat met de 
huidige GHB gebruikers en 

beoordelen of extra hulp en/of maatregelen nodig zijn. 

 

 

 


